



14 Pièces  
2000 m<sup>2</sup>  
Réf. L0997CA  
88 000 €

Cannes  
Maison à louer (06400)

résidences  
immobilier

JOHN TAYLOR

LUXURY REAL ESTATE SINCE 1864

# résidences immobilier

Sur les hauteurs de Cannes et surplombant la Baie, exceptionnelle et unique propriété de plus de 2 000 m<sup>2</sup> habitables au coeur d'un terrain d'environ 13 750 m<sup>2</sup>, chacune des chambres jouissant de superbes vues mer. La propriété se compose comme suit : Avec entrée indépendante, hall d'entrée donnant sur deux suites de Maîtres, chacune s'ouvrant sur la terrasse et offrant une grande chambre (lit king-size), un dressing et une salle de bains /douche/WC Par ascenseur , accès à : Entrée principale Double toilettes invités – lavabo Triple salon s'ouvrant sur une grande terrasse jouissant d'une ...

On the heights of Cannes, overlooking the Bay, exceptional and unique property of over 2 000 sq.m living area surrounded with approximately 13 750 sq.m grounds with 2 different accesses by car and sea view from all bedrooms. The property is composed as follows: With independent access, entrance hall giving onto two suites, each opening onto the terrace and offering a large bedroom (king size bed), dressing room and bathroom / shower / WC. By elevator, access to the: Main entrance Double guest toilet - washbasin Triple reception room opening onto a large terrace with a beautiful view over the sea and ...



**JOHN TAYLOR**  
LUXURY REAL ESTATE SINCE 1864

**JOHN TAYLOR CANNES**

6 RUE FRÉDÉRIC AMOURETTI - 06400 CANNES

[Contacter l'agence](#)

[Voir tous les biens de cette agence](#)



[www.residences-immobilier.com](http://www.residences-immobilier.com)

